
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 26.3.2023

Zapisuje: Vojtěch Halamka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Karel Čtvrtečka Správce sítě SN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Matúš Priščák Správce Pod-O-Gym SG ✔

Lukáš Pavljuk Správce bloku A SBA ✔

Pavel Píchal Správce bloku B SBB ✔

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC ✔

Mário Alexy Správce bloku D SBD ✔

Martin Kuncl Správce bloku F SBF ✔

Róbert Selvek Kontrolní komise SU KK SU

Pavel Valach Kontrolní komise SU KK SU

Olga Vafková Kontrolní komise SU KK SU

Lukáš Novotný ex-Předseda ex-P

Vojtěch Halamka Místopředseda MP

Jiří Novotný Správce hudebny SH

Jiří Halamka Správce Sudovny SUD

Jan Běhal Velitel Pod-O-Šerm VŠ
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Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN

Barbora Malá Zástupce správce projektů ZSP

David Puchoň Zástupce správce bloku D ZSBD

Dávid Štulajter Zástupce správce Pod-O-Lab ZSL

Pavel Sillinger Zástupce správce Pod-O-Games ZSGs

Karel Mareš Televizor bloku A TVA

Luboš Jánský Televizor bloku B TVB
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20:04 Předseda zahajuje schůzi.

Bod č.1: Schválení zápisu
Usnesení č.1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Program schůze zaslaný do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 24.3.2023 ve 18:27.

𝞢:9, +:8, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

20:05 Přichází Karel Čtvrtečka a Pavel Silinger. Počet lidí s HP: 10.

Bod č.2: Kolečko
Správce blok C
Odešla televizorka Eliška Blahová (ID 7596). SBC plánuje edukaci problémových obyvatel o fungování kolejí.

Správce sítě
Systémy Cisca byly upgradovány.

Správce Pod-O-Lab
Byla zprovozněna sekce 3D tisku. Probíhá tvorba webu a inventárního systému. Byla pořízena lednice na resin.

Správce herních místností
Objevují se problémy se špatným zadáním rezervací. Zájem o místnosti stoupá.

PR manažer
Byly vyvěšeny nové plakáty na sbírku pro Mikeše a info o bezdomovci.

Správce Projektů
Probíhají blokové hry, účast je uspokojivá. Příprava na Pod-O-Day byla zahájena.

Správce systémů
Pokračují práce na platebním systému pro akci Mezi Bloky. Byl spuštěn nový systém na sledování aktuálního stavu služeb, momentálně je
testován a postupně rozšiřován.

Správce bloku F
Bezdomovec se přesunul z bloku C na blok F. Byl několikanásobně odveden Policií ČR. Byl jmenován nový televizor Štěpán Pressl (ID 9348).

Správce PC učebny
Byly vytvořeny návody na použití v anglickém jazyce. Problém s tiskárnou je stále v řešení. Je potřeba dodat záložní klíč ke vstupním
dveřím.

Správce Kolárny
Probíhá jarní revize členství a využívání stojanů. Byl zahájen servis Pod-O-Bikes. Byl jmenován nový zástupce Yaroslav Lobian (ID 9121).

Správce bloku D
Byl jmenován nový televizor Yaroslav Lobian (ID 9121).
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Pod-O-Games
Proběhl herní turnaj. Zájem o místnost stoupá. Jsou připravovány úpravy provozního řádu.

Správce Sudovny
SUD vytváří seznam nutných oprav. Rozbité toalety jsou v řešení.

Správce bloku A
Proběhla akce Poznej svého správce.

Správce Hudebny
Nic významného se nestalo.

20:23 Přichází Jiří Novotný. Počet lidí s HP: nezměněn.

Správce bloku B
Proběhla akce Poznej svého správce.

Správce Pod-O-Gym
Řeší se změna úklidové firmy.

Místopředseda
Nic významného se nestalo.

Předsedkyně
Proběhlo vyklizení společných prostor (kuchyněk apod.). Problém s bezdomovcem přetrvává. Problém s novým vrátným řešen podáním
stížností, které řeší Vedoucí kolejí. Je pozorováno částečné zlepšení. Vznikají nové provozní řády Deskoherny a PC učebny a jsou
modifikovány provozní řády Pod-O-Games a Kolárny. Probíhá podepisování smluv o GDPR. Chybí poslední podpisy. P děkuje za spolupráci.
Problematický úklid Pod-O-Gym je v řešení.

Bod č.3: Schválení zápisu
Usnesení č.2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 6.3.2023 zaslaný do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 20.3.2023 ve 22:05.

𝞢:10, +:8, −:0, ±:2

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Body č.4 a 5: Kontrola náležitostí a aktuální stav klubu Pod-O-Lee
Ve dnech 9.3. až 26.3. provedla Kontrolní Komise Studentské unie (KK) kontrolu náležitostí a aktuálního stavu klubu Podolí.

Důvod kontroly
Nová P oslovila KK po parlamentu SU dne 9.3.2023 s dvěma problémy:
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● Z předsednického Google Disku zmizely skeny faktur a účtenek z let 2020-2022.
● Klub má na účtě 725 000 Kč. Vzhledem k tomu, že Představenstvo uznalo rezervu sítě ve výši 750 000 Kč, tak je klub v mínusu.

Zjištění KK
● Zmizelé podklady k účetnictví

○ Podklady smazal ex-P Lukáš Novotný dne 11.2.2023.
○ Lhůta pro obnovení dat správcem Google Workspace byla zmeškána. Proběhl pokus o obnovu dat, který byl neúspěšný.
○ Elektronické podklady nemá ani účetní. Ta si podklady tiskne, takže nejdou v celku předat, a elektronickou kopii měla ve

smazané složce na předsednickém Google Disku.
● Chybějící peníze (Po kontrole provedené v prostorách klubu dne 19.3.2023 zjistila KK následující:)

○ Klub měl plánované deficitní rozpočty za celé období 2020-2022.
○ Pokud by platily odhadované příjmy z rozpočtů (2 000 000 Kč/rok), tak byly tyto rozpočty deficitní o 742 880 Kč.
○ Příjmy klubu však tuto hodnotu nikdy nedosáhly:

■ 2020 - 1 242 671 Kč
■ 2021 - 1 264 367 Kč
■ 2022 - 1 950 242 Kč

○ Zároveň se podle zveřejněného čerpání rozpočty plně nevyčerpaly. Pokud by platilo zveřejněné čerpání, tak by se stav
účtu za 3 roky snížil 825 090 Kč.

○ ex-P však neevidoval správně a úplně výdaje klubu v tabulkách čerpání rozpočtu.
○ Za roky 2020-2022 se tedy stav účtu klubu snížil o 1 979 420 Kč.
○ Při kontrole pohybů na účtě zjistila KK ve spolupráci s členy klubu, že značné množství investičních výdajů buď nebylo

uvedeno v čerpání nebo nebylo kryté žádnou rozpočtovou kapitolou.
○ Mezi nejvýznamnější výdaje patřily:

■ Ztráty z organizace festivalu Mezi Bloky,
■ Klubový teambuilding (Fuego)
■ Nájemné za zasedací místnost a PC učebnu,
■ Rekonstrukce elektrických rozvodů na bloku E (zčásti by měla být dodatečně proplacená SÚZ),
■ Výměna dveří klubových místností a systémy generálního klíče.

● Dodatečná zjištění
○ KK nezjistila žádnou zpronevěru nebo zneužití financí klubu bývalým Předsedou Lukášem Novotným nebo jeho

Místopředsedkyní Michaelou Sesztákovou (rozenou Javanskou) či Místopředsedou Jiřím Novotným. Dále se neprokázalo,
že by klubu byla v důsledku konání ex-P způsobená škoda.

○ Pokud by se čerpaly všechny rozpočty za roky 2020-2022 v plné výši, tak jak byly navrhnuté, reálný deficit na účtě
klubu by činil minimálně 2 285 600 Kč.

○ Představenstvo nebylo při přípravě rozpočtu schopné nebo ochotné brát v potaz skutečnou finanční situaci klubu.
○ Všechny rozpočty byly vícenásobně přeschvalovány a napříč tomu, že snížení příjmů z členských příspěvků v průběhu

pandemie COVID bylo zjevné, nerealistický předpoklad příjmů nebyl nikdy upraven a nepřijala se úsporná opatření.
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Navrhované kroky
● Vzhledem k tomu, že veškeré čerpání kryté i nekryté rozpočtem bylo legitimně využité pro účely klubu nebo SU, tak není možné

peníze získat zpět.
○ Klub musí vypracovat nový rozpočet, který bude vycházet z reálného stavu financí klubu a konzervativního odhadu

příjmů.
○ Kromě snížení výdajů by se měl klub snažit znovu vybudovat finanční rezervu.

● Vzhledem k neexistenci IP o čerpání rozpočtu v klubu, nelze považovat, že kroky podniknuté ex-P byly v rozporu s pravidly klubu či
SU. Z tohoto důvodu KK nenavrhuje žádný postih.

● Další kroky:
○ Pro klub:

■ Vypracovat ve spolupráci s legislativní skupinou SU IP o čerpání rozpočtu.
■ Začít okamžitě evidovat všechny výdaje klubu a spojovat je s jednotlivými kapitolami rozpočtu.

○ Pro Centrálu SU:
■ Začít řešit elektronické uchovávání faktur a účtenek zasílaných účetní. Je možné využít write-only sdílené

Google Disky
○ Pro Parlament SU:

■ Zvážit zavedení IP o práci s finančními prostředky klubů a o rozpočtové disciplíně.

Zprávu o kontrole klubu zhotovila KK SU ČVUT dne 26.3.2023 v Praze ve složení:
Róbert Selvek, Olga Vafková, Pavel Valach.

Bod č.6: Projekt Pod-O-Dým
Projekt Pod-O-Dým je pozastaven, protože klub aktuálně nemá prostředky pro dokončení rekonstrukce a spuštění provozu. P prezentuje
aktuální stav rekonstrukce a stav čerpání peněz. Je nutné vytvořit technickou dokumentaci. Ex-P souhlasí s pozastavením projektu,
komentuje aktuální stav a možnosti budoucí realizace. SN pokládá dotaz na budoucí směřování projektu. V příštím týdnu proběhne
konzultace s technikem ohledně stavu aktuálních stavebních úprav.

20:48 Přichází Jan Běhal. Počet lidí s HP: nezměněn.

Bod č.7: Akce Mezi Bloky
SBA prezentuje aktuální stav řešení akce MB. Aktuálně je největší problém sestavení rozpočtu, aby akce nebyla ztrátová. V dalších bodech
budou projednány dokumenty související s akcí MB.

Bod č.8: Rozpočet klubu Pod-O-Lee na rok 2023
P prezentuje nový návrh rozpočtu, který počítá se spořením klubu. Je nutno provést velkou redukci nákladů. P plánuje pravidelně informovat
představenstvo o aktuálním stavu financí. Momentálně je na účtu klubu 1 495 167 Kč z toho tvoří 750 000 Kč rezervu sítě. Nově budou
proplacené faktury skenovány a sdíleny se správci v elektronické formě. P apeluje na správce, aby okomentovali nový návrh rozpočtu a na
příští schůzi (předběžně 4.4.2023 od 19:00) se bude schvalovat nový rozpočet.
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Bod č.9: Projednání EČ Mezi Bloky 2023
SBA prezentuje návrh dokumentu EČ Mezi Bloky 2023 a P předkládá připomínky k předloženému dokumentu v oddělené verzi souboru.

Bod č.10: Projednání Žádosti o čerpání z Fondu Projektů SU ČVUT na akci Mezi Bloky 2023
SBA prezentuje nový koncept akce Silent Disco, která je vázána na akci MB. Prezentuje dokument Žádost o čerpání z Fondu Projektů SU
ČVUT na akci Mezi Bloky 2023. P předkládá připomínky k předloženému dokumentu v oddělené verzi souboru. Je nutno si stanovit jak
chceme akci prezentovat a dle toho upravit žádost o čerpání z FP ČVUT i EČ Mezi Bloky 2023.

Bod č.11: EČ Pod-O-Day
P prezentuje dokument EČ Pod-O-Day. Jsou dvě možnosti formátu akce: startovné nebo placené občerstvení pro všechny. Představenstvo
preferuje variantu placeného občerstvení. Budou upraveny ceny za občerstvení. Na akci bude testován platební systém vytvořený SS pro
akci MB.

Bod č.12: VIP členství

Usnesení č.3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee uděluje VIP členství pro Michaelu Sesztákovou (rozenou Javanskou) (ID
6001), Jozefa Šebáka (ID 4460) a Jiřího Pospíšilíka (ID 4951).

𝞢:10, +:10, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č.13: Různé
SBC navrhuje konzultovat s vedením kolejí aktuální problémy s dodržováním pravidel rezervací praček. P navrhuje zahrnout informace o
rezervacích do průvodce prváka.

21:47 Odchází Jakub Vinklárek.počet lidí s HP: nezměněn.

Stav společných prostor po úklidu je zatím dobrý.
SBD pokládá dotaz na revitalizaci balkonů jednotlivých bloků. Zmiňuje, že by tam bylo vhodné minimálně umístit popelníky.

21:58 Odchází Róbert Selvek. Počet lidí s HP: nezměněn.

Na 4.4.2023 od 19:00 je plánována další schůze.

22:02 Předseda ukončuje schůzi
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Příloha č.1
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Příloha č.2
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